

Referat af bestyrelsesmøde Mandag den 11. juni 2018 kl. 18.30 i Billum Hallen

Tilstede: Mogens Plauborg, Jørgen Gammelgaard, Kasper Thorlund og Marie Lydicksen
Fraværende: Søren Skou, Flemming Thorlund, Anne Lyngbo/Laurids Lyngbo og Stine Ries

1. Godkendelse af dagsorden og referater

Referatet blev godkendt, hvorefter der blev fulgt op på aftaler fra sidste møde.

Dagsordenen blev godkendt.

2. Aktivitetskalender

Der skal planlægges træningstider for næste sæson.

3. Siden sidst

Vi får besøg af håndboldkaravanen 5. september 2018.

Blåvandshuk Skole deltager fra 0. – 6. klasse, Janderup skole kontakter Mogens igen.

Jørgen Gammelgaard har deltager i timefordelingsmøde i Billum 28. maj 2018. Vi skal vende tilbage vedr. mandage kl. 18.00-19.30 når træningstiderne er planlagt. BIF er interesseret i vores tid om mandagen.

Jørgen Gammelgaard og Kasper Thorlund har været til møde med kommunens øvrige klubber. Næste møde afholder Team Vest Håndbold mandag den 27. august i Billum Hallen.

a) Formanden

Vi skal have et kursus/møde ang. Finans-delen i KlubModul.

b) Sponsorudvalget

Nye kontrakter fra Varde Open Air er underskrevet.

Jørgen er i gang med at samle hegnsvagter til Varde OA, og har også startet kontakten til seniorsponsorerne. Nye sponsoremner blev drøftet.

c) Børne- og Ungdomsudvalget

Pris på Kortbane til Billum skal undersøges, da vi har mulighed for at søge tilskud til etablering af banen. Kasper Thorlund undersøger priser

d) Træner- og Seniorudvalget

Vi mangler pt. trænere til U10D, U14D, U14P, U16P og U18D/senior herrer.

Der mangler stadig trænere til ovennævnte hold, vi har dog fået nogle hjælpere, som dog ikke vil stå selv med holdene.

e) Aktivitetesudvalget

Der er nu plakater ude til Bierfest, samtidig er det delt på de sociale medier, hvilket har givet stor aktivitet. Musikken er endelig på plads. Tilmeldingen kan evt. foregå via KlubModul / Event, men det tages der stilling til senere.

f) Rekvisitudvalget

Seniortøj bestilles. Herrerne skal have L, XL og XXL.

Al tøj fra sidste sæson er stadig ikke afleveret. Der mangler tøj fra U12 pigerne + nogle shorts fra U16 pigerne.

g) Kasserer

Præmiespilslodder skal trykkes.

Kontingentet for sommerhåndbold er godt på vej.

h) Turneringsudvalget

HS2 kommer højst sandsynlig i en 4 holds pulje, og skal derfor spille 3 gange mod hvert hold.

5. Eventuelt

Sportsfestivalen afholdes igen i år uge 32, men der mangler virkelig tilmelding fra håndboldspillere. Der er pt. tilmeldt 3.

I forbindelse med Sportsfestivalen mangles der er brandvagt til natten mellem torsdag den 9. og fredag den 10. august.

Forslag om en træningskamp for Team Esbjerg først i august, som opstart til vores kommende sæson.

6. Næste møde

Mandag den 13. august kl. 18.30 i Billum Hallens mødelokale.

Referent:

Marie Lydicksen

 